

# PROTOKOLL STYRELSEMÖTE SAMHÄLLSFÖRENINGEN 12 MAJ 2014

Närvarande: Lennart Ohlsson (mötesordförande) Sibylla Gustafsson (sekreterare) Don Collins (protokolljusterare) Joakim Karlsson, Mathilda Ekztröm, Susanne Sjöstedt, Ludvig Axelsson

## §1. Mötets öppnande

Lennart Ohlsson hälsade välkommen och öppnade mötet.

## §2. Godkännande av dagordningen

Den föreslagna dagordningen godkändes

## §3. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll lästes upp av Mathilda Ekztröm och lades till handlingarna

## §4. Kassarapport

Kassarapporten var ej klar

## §5. Inkomna skrivelser

### a) Från Sävsjö kommun (kultur och fritid): Pluspolarkort.

Pluspolarkort är till för dem som behöver ledsagare (tex funktionsnedsatta), ledsagaren går då in gratis på aktiviteten och den funktionsnedsatta betalar själv ev entre. Samhällsföreningen sa ja till pluspolarkortet, vi kommer att få en dekal att sätta upp vid ev. aktiviteter.

### b) Från Sävsjö Kommun: Kommunen vill ha svar/synpunkter angående deras trafikpolicy/trafiksäkerhetsprogram (svar senast 5 september.)

Kommunen har spaltat upp farliga gång-och cykelvägar och vägar som varit olycksdrabbade.

Som exempel kan nämnas: utfarten från Lövängsgatan. ("vårt förslag" :enkelriktas?)

Korsningen Nygatan/LV 754. (problem med häckar, busshållplats)

Bangårdsgatan (problem dålig sikt)

Cykel/gångbanor: Fortsätta med cykel/gångbana från Sävsjövägen ut till Tallbacken,

Cykel/gångbana längs hela Järnväggsgatan

Cykel/gångbana längs väg 761 till badet

Cykel/gångbana från Terminalen till Kyrkogatan.

Joakim Karlsson tar den uppgiften och tar in någon mer från styrelsen om han behöver.

### c. Sofia påminner om Frikyrkans träffpunkt måndagar 17.00-19.00

Träffpunkten är till för att bland annat invandrare ska komma in lättare i vårt samhälle.

## § 6. Rapporter

### a. Tipspromenaden

4 maj var det Samhällsföreningen som arrangör, ca 54 deltagare, vinst ca 850 kr

11 maj var det Frikyrkan som arrangör, ca 28 deltagare. (Låga deltagarantalet berodde på vädret, från början regn och kallt som övergick till att bli varmt.)

18 maj är det IFKs tur.

### b. Väg 761

Går enligt plan. Just nu mycket tung och snabb trafik genom vårt samhälle. Ska vara färdigt 25 maj.

### c. Bredband

Lennart och Daniel har delat ut information åt Sawman i samhället. Efter ca 14 dagar kommer en påminnelse till de som ej svarat ja. Det har börjat rulla in intresseanmälningar. När

intresset i ett område är tillräckligt stort (ca 30 % av hushållen säger ja) börjar Sawman gräva. Sawman kan också komma ut och informera om det finns tillräckligt stort intresse för det.

Sawman's helhetslösning (internet/tv/tele) ska vara ett konkurrensmässigt bra pris.

## §7. Aktiviteter

### a. Nationaldagsfirande

Plats: Järnvägsparken från kl 16.00

Lennart: Stefan Gustavsson har sagt ja till att hålla tal.

Konditori Vattenliljan fixar fika.

Köper vinster till Chokladhjulet, kollar var chokladhjulet finns (IOGT?)

Kyrkan vill i år ha ett lotteri, där intäkterna ska gå till ungdomsverksamhet.

Räddningstjänsten ska komma med några fordon

Joakim: Musikskolan återkommer med besked, lite tveksamma då nationaldagen är en fredag.

Däremot så räknar vi med bandet Sten Hoff

Ludvig: pratar med orientering, ssk, ev tennis, uv

Vi räknar med att innebandy/areobics och fotbollen hittar på något.

Don/Ludvig: ser till att det finns 3 marknadsstånd tillgängliga i parken (efter samlarmarknaden)

Sibylla: Ordnar en bilutställning med max 10 bilar. Ordnar några lättare aktiviteter (typ kast med liten plastbil)

## §8. Övriga frågor

### a. Affären

Samhällsföreningen kommer att stötta (om vi behöver) för att få ha kvar affären. Vi vet att Michael Holmberg får viss hjälp i nuläget. Posthanteringen är just nu flyttad till Statoil i Vrigstad, Samhällsföreningen ska försöka få tillbaka den till Stockaryd.

### b. Telefon/maillista

Mathilda Ekztröm efterlyste en telefon/maillista till styrelsen. Hon åtog sig uppdraget att ordna en sådan.

c. Infartskyltar

Olle på kommunen ska kolla om de kan lyfta bort de gamla skyltarna.

Förslag på nya skyltar. Förslagslåda 6 juni? Pristävling? Smidda skyltar av Per Anders? Belysning? Ställa frågan på hemsidan?

d. Tallbacken

Don informerade om hur bygget på Tallbacken framskrider. Kan vara klart för invigning i slutet av juni. Just nu är det lite stillestånd pga betongen. Tisdagen 13 maj ska Eon börja märka ut ledningar så att man kan börja gräva för utbygget i Källaren.

Ska även vara ett möte där man ska diskutera inredningen. Själva bygget ligger bra till , både vad det gäller byggandet och kostnader tack vare frivilliga insatser.

Ev kan det bli en visning i samband med söndagens tipspromenad.

e. Flaggning

Lennart fortsätter att sköta flaggningen till i höst.

f. Förtäring nästa möte

Fixar Joakim

## §9 Avslutning

Lennart avslutade mötet.

Lennart Olsson

Mötesordförande

Sibylla Gustafsson

Mötessekreterare

Don Collins

Justerare